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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Lesz-e még új pályázati lehetőség iskola
felújításra, illetve a faépületek számíthatnak-e a jöv őben kiemelt kezelésre?” címmel
írásbeli kérdést kívánok feltenni Dr . Hiller István oktatási és kulturális miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban jelentette be a kormány, hogy soha nem látott összeg ű iskola felújítási
program keretében — főleg Uniós forrásból — több száz iskola felújítására, moder n
eszközökkel történő felszerelésére kerül sor.
Bár választókörzetem — Pest megye 6-os — szinte valamennyi önkormányzata pályázott a
KMOP keretében kiírt forrásokra, sajnos iskola felújításra csak Tóalmás, illetve
eszközbeszerzésre Nagykáta kapott kedvez ő elbírását .

A forráshiány miatt elutasított pályázók sorban és reménykedve kérdezik, lesz-e még új
pályázati lehetőség iskola felújításra, illetve a faépületek számíthatnak-e a jövőben kiemelt
kezelésre? Ez ügyben levélben fordult hozzám Mende polgármester asszonya, akinek levelé t
mellékelem.

Várom Miniszter Úr válaszát .

Tápiószentmárton, 2008 . október 08 .
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Szám:
Tárgy : Mendei iskola épülete

Czerván György Országgyűlési Képviselő Úrnak
Tápiószentmárton

Tisztelt Képvisel ő Úr!

Mende Községben 1979-80-ban épült fel az a 8 tantermes általános iskola, amelyben a mai
napig folyik a tanítás . Az iskola épülete forfából készült, könnyűszerkezetes, lapos tetős
kivitelben . A szerelési technológia hiányosságai miatt az épület állandóan mozog, ezáltal a
tető mindig beázott. A beázás megszüntetését csak egy magas tetőfedéssel tudtuk megállítani .
A falak azonban gyengén szigeteltek, a nyílászárók deformálódtak, a f űtése elavult . Éppen
ezért megragadtuk az alkalmat, és benyújtottuk pályázatunkat a KMOP támogatásra ,
amelynek egyik célja volt a fűtéskorszerűsítés és hőszigetelés is . A pályázatunk 84 ponto s
lett, szakmailag megfelelt, azonban forráshiány miatt nem nyert támogatást .

Az iskola üzemeltetése – főként a fűtés és hőszigetelés miatt rendkívül energiapocsékoló . Már
több fórumon is jeleztem, hogy ezeket a faépületeket jó volna országosan kiemelten kezelni ,
hiszen a kihordási idejük már régen lejárt, a települések önerőbő l soha nem tudják felújítani ,
esetleg kőépülettel kíváltani .

Tisztelettel kérem Képviselő Urat, hogy a törvényhozásban szíveskedjen kezdeményezni
újabb forrás teremtését, amelyből iskolánkat korszerűsíteni tudjuk .

Szíves segítségét köszönöm .

Mende, 2008. szeptember 29 .

Tisztelettel :

Trefák Istvánné
polgármester
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